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Ärende för beredning 

Med anledning av den årliga rapporten från Medicinskt ansvarig sjuksköterska som nämnden 

behandlade på föregående nämndmöte och på grund av de stora omstruktureringar som har 

varit och fortfarande pågår inom stadsdelens äldreomsorg önskar vi få svar på följande frågor: 

Hur ser bemanningen ut på stadsdelens servicehus nu och jämfört med tre år tillbaka 

 Förhållandet mellan antalet boende och antalet anställda fördelade på yrkeskategori 

Hur ser bemanningen ut på stadsdelens vård- och omsorgsboenden med heldygnsomsorg nu 

och jämfört med tre år tillbaka 

 Förhållandet mellan antalet patienter och antalet anställda fördelade på yrkeskategori 

Med bemanning menar vi totala antalet tjänster redovisade som antalet heltidstjänster 

Samt därutöver anföra: 

Det finns en enighet över partigränserna om att vi måste måna om kvaliteten i stadsdelens 

äldreomsorg. Denna kvalitet bestäms framför allt av personalens kompetens, miljön på våra 

omsorgsboenden och av antalet anställda. Ett svar på ovanstående frågor skulle hjälpa oss att 

bedöma hur utvecklingen av kvaliteten sett ut under de senaste omvälvande åren. Eftersom 

den styrande alliansen säger att man värnar om välfärdens kärna och att samma allians säger 

sig göra en historisk satsning på stadens äldreomsorg tror vi att de, liksom vi, är intresserade 

av att få dessa frågor besvarade innan valet. 

 


